
   

      21-4-2023 

Fråga till ordförande i BUN Kenneth Larsson 

När beskedet om skolplacering kom blev det något av en 
chock för föräldrarna i Mariefred för man inte fick placering i 
Mariefred för över 20 av sina förskolebarn. 

Där fick föräldrar besked att deras förskolebarn istället ska få 
åka med kollektivtrafiken till skolorna i Stallarholmen och i 
Åkers Styckebruk.   

 

 Med anledning av ovanstående, så frågar vi 
Sverigedemokraterna följande:  

Finns det nu en annan lösning så att små förskolebarn inte 
behöver bussas i kollektivtrafiken?  
 

 

___________________________ 

Björn Karlsson  

Sverigedemokraterna Strängnäs  

  

 

 

  

https://strangnas.sd.se/




Strängnäspartiet
fredag den 21 april 2023

Fråga till Barn- och ungdomsnämndens ordf Kenneth Larsson (M):

Varifrån kommer de socio-ekonomiskt svaga grupperna, vilka anges vara
orsaken bakom den kommunala grundskolans utmaningar? Uppenbarligen
fanns de inte innan år 2018?

Lars Larsson, Strängnäspartiet
Oppositionsråd, Strängnäs kommun


